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Protokoll fört vid styrelsemöte i klubbstugan måndagen den 25 maj 

2020   

  

Närvarande: Linda Carlsson, Ralf Englund (sekreterare), Lena Hellström, Eva 

Johansson, Bengt Paulsson, Peter Williamsson (ordförande). Meddelat förhinder: Johan 

Estmo.  

1 Mötets öppnande  

Ordföranden hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat.  

2 Dagordningens godkännande 

Föreslagen dagordning godkändes.  

3 Föregående mötesprotokoll 

Ralf hade efter påpekande gjort en mindre korrigering. Protokollet godkändes och 

fastställdes.  

4 Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte äger rum i klubbstugan onsdagen den 24 juni 2020 kl. 18.30 

 
5    Kommittérapporter 
5.1 Uttagningskommitté 

Fanns inget att rapportera.   

   

5.2 Bankommitté 
Wimar E har fyllt i alla linjer på banorna. Sargerna bör åtgärdas, liksom gränsmarke-

ringarna. För att kunna åtgärda sargerna beslutade styrelsen om inköp av en slipmaskin, 

kostnad max 2 500 kronor. Styrelsen beslutade också att köpa in en ny vimpel till 

flaggstången. Gräsklippning sköts löpande av Wimar E och L-O J.  

5.3 Tävlingskommitté 

Tre kvällstävlingar (”kvällsträningar”) har genomförts utan startavgifter och utan 

vinstpengar. Antalet deltagare har varit 15, 15 och 13.  

5.4 Ungdomsledare  

Bengt P har fortfarande inte fått svar beträffande bidrag för bangolfskolan.  
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5.5 Damkommitté 
Diskussioner om att få igång någon damverksamhet i klubben pågår.    

  
6.  Hus, tomt och kiosk 
Kiosklistan: Peter W har träffat Stefan M och Stefan har accepterat att mot blygsam 

ersättning ta samtliga pass under juli månad. Han har också lovat att uppfylla övriga krav 

enligt tidigare protokoll. Stefans obetalda medlemsavgift kommer att dras bort från 

ersättningen. Styrelsen gjorde vidare vissa kompletteringar för juni månad som nu nästan 

är klar. Ett pass faller bort eftersom de som har hyrt klubbstugan vill att vi håller stängt 

den dagen. Detta kompenseras med ytterligare 800 kronor för uthyrningen. Claes-Ove N 

har bokat tre pass under juli månad. Peter W. kontaktar honom om nya datum samt 

kompletterar listan. 

 

Postens IF kommer den 15 juni. Vanliga regler för kostnader för spel gäller samt att de 

vill att vi fakturerar totalbeloppet.  

 

Styrelsen beslutade att vi tills vidare inte ska hyra ut klubbstugan under den tid vi håller 

öppet. Målsättningen är att bara hyra ut under perioden september-april. Anledningen är 

dels coronapandemin, dels att det har varit en del konflikter med hyresgäster som har 

reagerat mot att anläggningen är öppen under den tid de har hyrt klubbstugan.  

 

Klubbens Facebook-sida går inte att hitta. Linda C fick i uppdrag att starta en ny sida.  

 

Arbetet med altantaket m.m. är nu slutfört.  

 

7. Rapporter och skrivelser 
Fanns inga rapporter eller skrivelser att redovisa.  

 
8. Ekonomi 
Lena H meddelade att behållningen på kontot för tillfället är 154 878 kronor. Fakturan för 

altantaket är betald. Vi har hittills under maj månad fått in ca 19 000 kronor (bangolf 

13 360 kronor och kiosk 6 095 kronor), kortavgifterna avdragna. Detta är väsentligt högre 

än under hela maj månad 2019. Faktura till Svenska BGF på mellan 2 000 och 3 000 

kronor ska betalas.  

 

Vi bör om möjligt sätta upp ett ”plakat” (A 3) på staketet mot fotbollsplanerna där vi 

informerar om att vi säljer kaffe, bullar, glass, dricka m.m. Det finns inte längre någon 

kiosk i anslutning till fotbollsplanerna. Peter W ser efter om han kan åstadkomma något.  
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9. Övriga frågor 
Bengt P har samlat viss information om möjligheten till bidrag för byte av filt, vilken 

överlämnades till Peter W. 

 

Diskuterades antalet ledamöter i styrelsen som enligt stadgarna ska vara 7. Vi har inte 

längre så många aktiva medlemmar och det är svårt att ersätta ledamöter som har slutat 

med nya. Vi bör därför lägga fram ett förslag till nästa medlemsmöte om att antalet 

ledamöter i styrelsen även kan vara 5 (minst 5). Styrelsen bör bestå av ett udda antal 

ledamöter. Stadgeändringar ska beslutas på två medlemsmöten i rad.  

10. Åtgärdslistan 

Komplettering av kiosklistan – Peter W                                                                                           

Ev. ”plakat” på staketet - Peter W                                                                                                            

Ny facebooksida – Linda C. 
 
11.  Mötets avslutande 
Ordföranden tackade de närvarande för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  

 

Vid protokollet 

 

 

Ralf Englund 
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